



JABATAN KEBAJIKAN MASYARAKAT NEGERI KEDAH,  
ARAS BAWAH, ZON C  
KOMPLEKS KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN  
BANDAR MUADZAM SHAH  
06550 ALOR SETAR, KEDAH DARUL AMAN

## TAWARAN SEBUTHARGA

1. Syarikat Bumiputra yang berpengalaman serta berkeupayaan dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah Kod Bidang 221001 adalah dipelawa untuk perkhidmatan seperti berikut:

NO. SEBUTHARGA	PERKARA	KOD BIDANG	TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK	TARIKH TUTUP
JKMNK.SH.10/2017	TAWARAN SEBUTHARGA PERKHIDMATAN MENCUCI DAN MEMBERSIH BANGUNAN DI PEJABAT KEBAJIKAN MASYARAKAT DAERAH BANDAR BAHARU, KEDAH.	221001	16 MEI 2017 (SELASA)  JAM : 11.00 PAGI  TEMPAT: PEJ. KEBAJIKAN MASYARAKAT DAERAH BANDAR BAHARU, JKR 589 JALAN SELAMA, 09800 SERDANG, KEDAH.  (KEHADIRAN DIWAJIBKAN)	23 MEI 2017 (SELASA)  JAM : 12.00 T/HARI

2. Untuk maklumat, Tuan/Puan boleh mendapatkan iklan sebutharga berkenaan melalui Laman Sesawang <http://www.jkm.gov.my> dan klik di ruangan Pengumuman & Tawaran Tender/ Sebutharga.

3. Syarikat yang berminat untuk menyertai tawaran sebutharga di atas **diwajibkan** hadir sendiri (**wakil tidak dibenarkan**) sesi taklimat/lawatan tapak di tempat, tarikh dan masa seperti yang ditetapkan diatas dan dikehendaki membawa bersama dokumen asal Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat Dengan Kementerian Kewangan dan Kad Pengenalan. Dokumen sebutharga boleh diperolehi semasa sesi Lawatan Tapak / Taklimat.

4. Dokumen tawaran yang telah dilengkapkan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakri dan ditanda No. Sebutharga **JKMNK.SH.10/2017** dan dihantar melalui pos berdaftar atau dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di alamat:-

JABATAN KEBAJIKAN MASYARAKAT NEGERI KEDAH,  
ARAS BAWAH, ZON C KOMPLEKS PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN  
BANDAR MU'ADZAM SHAH, 06550 ALOR SETAR,  
KEDAH DARUL AMAN

sebelum jam 12.00 tengah hari pada atau sebelum 23 MEI 2017. Sila tandakan "SULIT"-NO.SEBUTHARGA: JKMNK.SH.10/2017 – TAWARAN SEBUT HARGA PERKHIDMATAN MENCUCI DAN MEMBERSIH BANGUNAN DI PEJABAT KEBAJIKAN MASYARAKAT DAERAH BANDAR BAHARU, KEDAH. Padapenjuruataskirisampul surat. Dokumen sebutharga yang dikemukakan selepas tarikh dan masa tutup sebut harga tidak akan diterima dan akan ditolak.

Jabatan Kebajikan Masyarakat Negeri Kedah

Tarikh: 11 MEI 2017